
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 227
van BART VAN MALDEREN
datum: 14 november 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Veerdiensten  -  Onderzoek gratis vs betalend

Deze vraag leg ik voor in opvolging van mijn schriftelijke vraag nr. 113 van 13 oktober 
2014.

Ik ondervroeg toen de minister naar aanleiding van een onderzoek betreffende het al dan 
niet betalend maken van veerdiensten op vraag van de raad van bestuur van 
Waterwegen en Zeekanaal. 

In het antwoord destijds werd aangegeven dat het onderzoek werd stopgezet en dat het 
gebruik van de veerdiensten dus gratis bleef. 

1. Kan de minister een stand van zaken geven met betrekking tot dit onderwerp in de 
besprekingen van W&Z? 

2. Kan de minister garanderen dat het gebruik maken van de veerdiensten die onder 
W&Z vallen gratis zullen blijven tot aan het einde van deze legislatuur? 

3. Beschikt de minister over een overzicht van het aantal gebruikers van de 
veerdiensten die onder de bevoegdheid van W&Z liggen? Graag opgesplitst per 
maand vanaf 2014 tot op heden.



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 227 van 14 november 2017
van BART VAN MALDEREN

1-2.Ik verwijs naar mijn standpunt gevoegd bij het rapport dat ik op 6 juli 2016, naar 
aanleiding van uw vraag, overmaakte aan het Vlaams Parlement. 

3. Waterwegen en Zeekanaal NV beschikt niet over maandelijkse cijfers. Het aantal 
gebruikers per jaar kan echter wel worden meegedeeld.

2014: 1.392.416
2015: 1.309.194
2016: 1.279.079


